

27/Sept/2022

6 Digit HS-Code Mandatory for all Global Cargo

Dear Customer,

There has been an increasing focus on the accurate commodity classification under which many Customs authorities are marking Harmonised Commodity Code mandatory in the Customs Manifest declaration. Maersk will be implementing a policy to collect these 6 digit Harmonized System (HS) Codes as published by World Customs Organisation (WCO) as part of the shipping Instructions for all global cargo movements. This is to ensure Maersk and it's Customers are compliant on providing accurate commodity information right first time to Customs authorities.

We will implement our policies in two phases:

1st October 2022: An e-mail will be sent out reminding you of the need for the missing information in case not submitted via the shipping instructions.

1st November 2022: Shipping Instructions received missing or with an incomplete 6-Digit HS code will not be processed. An e-mail will be sent requesting for the information to be provided until when a draft bill of lading will not be available.

This policy will be applicable for all Global Export, transshipment and Import cargo movements with Maersk.

How to Submit HS Code in Shipping Instructions on Maersk.com

When you are submitting your Shipping Instructions online via Maersk.com, please input the 6-digit HS Code in the dedicated field provided field in the Cargo Description section.

In case of multiple HS codes all the codes need to be listed out in the cargo description field

New shipping instruction journey

Description of the goods in the shipment

Booked commodity: Computers, computer parts, new

Kind of packages

PKGS

HS Code

n

Cargo description

Please do not enter agent address, free time, in-transit or transshipment clauses here - use the [Document page](#)
To enable your instant draft bill, we will not be validating these clauses entered here.

Your description goes here...

Enter a name for your template

CREATE TEMPLATE

OPEN TEMPLATES

Marks & Numbers

Your description goes here...

Old shipping instruction / SSP Journey

Cargo Description	
Marks and Numbers (optional)	
HS code	

How to Submit HS Code in Shipping Instructions submitted via INTTRA

Please use the existing dedicated field for HS Codes on INTTRA to submit this information.

Container 1	Cargo 1
*Container Number Enter Number...	*Package Count/Type (Outermost) Enter Count... Enter Type...
*Container Type Enter Type...	Print on B/L as Enter B/L Package Name...
Add Reefer Settings	HS Code Enter Code... Q
Container Supplier Carrier Supplied	Schedule B Number Enter Number...
Container Tare Weight Enter Weight... Kgs	*Cargo Description Enter Cargo Description...
Wood Declaration Select One	Add to Favorites
Carrier Seal Number(s) (Up to 5, comma-separated) Enter Number(s)...	NCM Code(s) 640411
Shipper Seal Number(s) (Up to 5, comma-separated) Enter Number(s)...	Marks & Numbers Enter Marks and Numbers...

How to Submit HS code in Shipping Instructions submitted via EDI

Please use the existing dedicated field for HS Codes on EDI to submit this information.

Yours sincerely,
Maersk

关于将 6 位海关商品编码设为必填信息的通知

尊敬的客户,

伴随着对商品精准分类关注度的日益提高,许多国家的海关把商品编码设为舱单申报的必填信息。在此背景下,马士基对全球范围内运输的货物将执行:世界海关组织(WCO)发布的 6 位海关商品编码做为提单补料必填信息。以确保马士基及其客户能够在第一时间向海关当局提供准确的商品信息。

这一政策分为两个阶段执行:

第一阶段自 2022 年 10 月 1 日开始(提单补料发送时间): 如果您的提单补料中 6 位海关商品编码缺失,我们将向您发送提醒邮件,这一阶段制单不受影响;

第二阶段自 2022 年 11 月 1 日开始(提单补料发送时间): 如果您的提单补料中 6 位海关商品编码缺失或不完整,我们将停止制单并向您发送提醒邮件,待您提供完整信息后再进行制单。

此操作适用于马士基在全球范围的出口,中转及进口货物。

如何在马士基网站(Maersk.com)提交提单补料时输入海关商品编码

当您通过马士基网站在线提交提单补料时,请在“货物描述”上方的对应栏位输入 6 位海关编码。如果您的货物有多个海关商品编码,并需要显示在提单上,则需要在货物描述栏中列出所有的海关商品编码。

新的马士基官方网站提单补料提交界面

包装类型

1

商品编码(HS code)

描述您的货物:

ⓘ 请勿在此处输入代理人地址、免费期、运输或转递条款 - 使用 [文档页面](#) 为您的即时汇报,我们不会验证此处输入的这些条款。

您的描述在这里...

输入模板名称

创建模板

打开模板

旧的马士基网站提单补料提交页面

货描

请在填写货描后点击确认明细

Enter cargo description name

CREATE TEMPLATE

OPEN TEMPLATE

唛头与件数
(选填)

请在填写货描后点击确认明细

商品编码

确认明细

如何在 INTTRA 系统提交提单补料时加入海关商品编码

请在 INTTRA 现有提单补料界面的对应位置填写交海关商品编码。

集装箱 1

*集装箱号

输入编号...

*集装箱类型

输入类型...

添加冷藏设置

集装箱提供商

Carrier Supplied

集装箱皮重

输入重量...

Kgs

有关木材包装的申明声明

Select One

船公司封号 最多5个, 以逗号分隔

输入号码

货主封号 最多5个, 以逗号分隔

输入号码

新增集装箱信息

货物 1

*包裹数 (最外层)

输入数量...

输入类型...

提单打印, 作为

输入海运提单包装名称...

HS 编码

输入代码...

目录B编号

输入编号...

*货物描述

输入货物描述...

★添加到收藏夹

NCM 编号

输入多个代码...

唛头

输入标记及编号...

★添加到收藏夹

增加危险品信息

自添加出口申报单/参考材料

货物毛重及体积

*货物总重 (货物+包装)

输入重量...

Kgs

货物总体积 (货物+包装)

输入体积...

Cbm

货物操作:

1

+

-

集装箱操作:

1

+

-

如何在 EDI 系统提交提单补料时加入海关商品编码

请在 EDI 现有提单补料界面的对应位置填写交海关商品编码。

感谢您一直以来对于马士基的支持。如您对上述内容有任何疑问或希望了解更多信息, 敬请联系您当地的马士基客服或销售代表。我们本地办公室的联系方式请登陆 www.maersk.com 获取。

顺颂商祺!

马士基大中华区
2022 年 9 月 27 日

注: 本通知原文以英文签发, 为方便客户理解, 翻译成以上中文文本, 如两种语言文本之间存在任何不一致之处, 请以英文文本为准, 谢谢合作!